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Abstract (en)
[origin: US2019301455A1] A rotary pump, the rotational direction of which can preferably be switched, featuring: a housing including a pump space
featuring an inlet into a low-pressure region of the pump space for a fluid to be pumped and an outlet from a high-pressure region of the pump space
for the fluid to be pumped; at least one rotor which forms delivery cells in the pump space; a bearing; and a sealing stay which axially faces the at
least one rotor and separates the low-pressure region from the high-pressure region in the rotational direction of the at least one rotor; and featuring
at least one lubricant feed, in the sealing stay, which feeds a fluid, as a lubricant, from at least one of the delivery cells to the bearing.

Abstract (de)
Rotationspumpe (1), vorzugsweise mit umschaltbarer Drehrichtung, mit einem Gehäuse (2), das einen Pumpenraum (7) mit einem Einlass (4)
für ein zu pumpendes Fluid in einen Niederdruckbereich des Pumpenraums (7) und einem Auslass (3) für das zu pumpende Fluid aus einem
Hochdruckbereich des Pumpenraums (7) aufweist, wenigstens einem Rotor (10, 11), der Förderzellen (8) im Pumpenraum (7) bildet, einem Lager
(50, 51) und einem dem wenigstens einen Rotor (10, 11) axial zugewandten Dichtsteg (90, 91), der den Niederdruckbereich in Drehrichtung (D) des
wenigstens einen Rotors (10, 11) vom Hochdruckbereich trennt, mit wenigstens einer Schmiermittelzuführung (60, 61) in dem Dichtsteg (90, 91), die
das Fluid aus zumindest einer der Förderzellen (8) als Schmiermittel dem Lager (50, 51) zuführt.
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